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Referat Kontaktudvalg for Skolebakken plejecenter                                             

Dato: 01.03.2023 kl 13-15 

Sted: Beboerhuset Skolebakken                                                                         

Referent: Joan Sørensen  

Ordstyrer: Ulrik Slente   

Deltagere: Gitte Olsen, Lillian Johansen, Peter Vindum, Allan Larsen, Jonna Pedersen, Tina Rasmussen, 
Ulrik Slente, Tina Skytt og Joan Sørensen  

Fraværende: Lilian Haivold, Frank Hansen 

 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 
Sagsfremstilling: 

• Godkendelse af dagsorden 
• Godkendelse af referat af mødet den 10.01.2023 

Beslutning: 
• Dagsorden godkendt 
• Referat godkendt 

2. Information fra Teamleder 
Sagsfremstilling: 

• Frivillighedsmedarbejder 
• Nyhedsbrev 
• Skolebakkens ry 
• Penge til aktiviteter 

Beslutning: 

• Frivillighedsmedarbejder bliver ikke slået op på nuværende tidspunkt, 
da vi afventer de nye kollegaer fra Møllecenteret. Ind til da skal Joan 
kontaktes. 

• Nyhedsbrevet er ikke sendt ud endnu, da vi har været presset, det 
kommer i stedet til foråret 

• Flere af medarbejderne på Skolebakken oplever at blive kontaktet af 
pårørende, der spørger ind til, hvordan arbejdsmiljøet er på 
Skolebakken. Det skaber nogle frustrationer blandt medarbejderne. Vi 
er bekymret for vores ry. Udvalget opfordres til at mane det til jorden, 
hvis de hører noget fra nogen pårørende. 

 

Tina orienterede om den nye plejebolig strategi. 



 

 

 

 

 

2/4 

• Klippekort er afskaffet, I stedet har vi fået 80.000 til aktiviteter. 

3. Information fra udvalgets medlemmer 
Sagsfremstilling: 

1. Opfølgning af tilbagekaldt medicin. V. Gitte 
2. Fremtidig normering på Skolebakken, i forhold til alle dem der kommer fra 

Møllecentret, og hvornår. V. Gitte 
3. Manglende nyhedsbreve, hvad foregår der på Skolebakken. Mener at vi var blevet 

lovet et nytårsbrev, i stedet for nyhedsbrev. V. Gitte 
4. Kan vi få stavet navnene på de to nye kontaktudvalgsmedlemmer rigtigt? 

Peter Vindum og Lillian Haivold, på forhånd tak! (se bilag 1 og 2) V. Lilian J 
5. Vasketøj v. Lillian J 
6. Status på borgerkonto samt udtog med diverse poster v. Lillian J 
7. Hjælp til at bestille medicin samt lægebesøg v. Lillian J 
8. Opfølgning på aktiviteter samt div. opslag til husene samt borgerne. 

Herunder aktiviteter i dagligdagen v. Lillian J 
9. Manglende hjælp til at transportere borgere til og fra arrangementer v. Lillian J 
10. Modtagelse af borgerne efter aktiviteter v. Ulrik 
11. Personalemangel. Der opleves at der er mange nye ansigter.  v. Ulrik 
12. For sent morgenmad v. Ulrik 
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Beslutning: 

1. Med tilbagekaldt medicin menes Dicillin. Det håndterer social- og 
sundhedsassistenterne sammen men borgernes læge. Joan orienterer 
om at det er FMK, der opdateres. 

2. Der flyttes medarbejdere fra Møllecenteret, når borgerne er flyttet ud 
fra Møllecenteret. 

3. Se punkt 2.2 

4. Peter Vindum og Lillian Haivold 

5. Det opleves at vasketøjet er svært at få rent, da det ikke er skyllet op. 
Tøjet skal ifølge Ulrik skylles op, det skulle være Søren Wollesens 
udmelding. Drøftet på mødet i går med ellis og Lolland kommune. 

6. Fælleskassen: Se pkt 5 

7. SSA bestiller medicin. Personalet har ikke mulighed for at følge 
borgerne til læge. Røde Kors har ledsagerordning. Evt bestille den 
samme ledsager hos røde kors hver gang, hvis muligt. Der annonceres 
efter plejehjemslæge, men ind til nu er der ikke nogen, der har søgt. 
alle håber på at det lykkes. 

8. Ønske om fortsat månedsplan for aktiviteter. 

9. Planlægger planlægger hvem, der følger til og fra arrangementer. 

10. Modtagelse af borgere efter aktiviteter , der opleves at der ikke 
er nogen i husene, når borgerne kommer tilbage fra arrangementer. 
Om eftermiddagen er der fast en i hvert hus og de kan være optaget 
inde hos en borger. 

11. Der opleves mange nye ansigter, da vi har noget fravær og der 
med vikarer inde. Det kan til tider være svært at få vagterne dækket. 

12. Ikke alle ønsker at komme tidligt op, de får mad når de kommer 
op. Det er en faglig vurdering hvornår man skal have morgenmad. 

 

Kortspil: der er nogle stykker i hvert hus, der ønsker at spille kort. Navne er 
afleveret til Allan, som vil starte korthold op. 
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13. Nye tilsynsrapporter                                               
Sagsfremstilling: 

• Tilsyn ved Fødevarekontrollen 
Beslutning: 
Der har været tilsyn ved fødevarekontrollen den 18. januar, hvor vi fik en indskærpelse i 
forhold til at vi ikke har særskilt vask til håndvask i køkkenet. Boligselskabet har 
indhentet tilbud og er ved at lave aftale med håndværkere. Den 27. februar kom 
fødevarekontrollen på opfølgende besøg og vi fik igen en glad smiley, da vaskene er sat i 
værk, de kommer på opfølgende besøg inden for 4 måneder. 

fællesarealerne trænger til bedre rengøring. 

14. Status Fælleskassebeholdning                                                    
Sagsfremstilling: 
Gennemgang ved Joan 

Beslutning: 
Overskud på kontoen 

15. Drøftelse af aktiviteter på Plejecentret                                                        
Sagsfremstilling: 

1. Påskefrokoster 
2. Koncert med Unika-koret 
3. Sommerfest 

Beslutning: 
Der er planlagt påskefrokoster 

Næste koncert ved Unika-koret bliver 6. juni 

Enighed om at der skal planlægges udendørs sommerfest  f.eks med pølsevogn. Joan 
indkalder til planlægningmøde 

16.  Eventuelt                                                   
Sagsfremstilling: 
Næste møde: forslag den 14. juni 

Beslutning: 
Næste møde rykkes fra 7. juni til 14. juni 

Blomster i kummerne: Ulrik vil gerne stå for tilplantning og kontakter Joan når der skal 
indkøbes blomster. 

Der går lang tid inden afdøde borgeres navne fjernes på tavlen ved hoveddørene. Joan 
undersøger med viceværten. 
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